
 

Vastgesteld verslag van de vergadering van het 
algemeen bestuur van de Belastingsamenwerking Gouwe-Rijnland 
d.d. 30 mei 2024 

 

Vergaderlocatie: Digitaal via Teams. Op de website van de BSGR is aangegeven dat men bij deze 
vergadering aanwezig kan zijn. 

1. Opening  

De heer Visser opent de vergadering om ca. 11.00 uur en heet de aanwezigen welkom. Mevrouw Vleij 

en de heer Oudendijk zijn met kennisgeving afwezig. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Mededelingen 

De heer Visser merkt op dat in de vergadering van 11 april jl.  is aangegeven dat er een gesprek zou 

plaats gaan vinden met de staatssecretaris van Financiën, de heer Van Rij, rondom de problematiek 

die -landelijk- wordt ervaren bij de huidige uitvoering van de Wet WOZ. Dit gesprek heeft op 22 april 

digitaal plaats gevonden. Daarbij waren vanuit de BSGR aanwezig de heren Visser en Bunnik en 

mevrouw Van Kesteren. Samengevat is de uitkomst van het gesprek dat er, na overleg met de 

Vereniging van Nederlandse Gemeenten, op de algemene ledenvergadering van de VNG op 25/26 juni 

aanstaande een motie wordt ingediend om de jaarlijkse herwaardering in het kader van de wet WOZ te 

wijzigen in een herwaardering die om het jaar gaat plaatsvinden. Hiermee wordt beoogd de druk op het 

gehele uitvoeringsproces van de WOZ te verminderen, waarmee zowel de kwaliteit van de waardering 

als de behandeling van bezwaren wordt verbeterd doordat er meer tijdsruimte wordt gecreëerd voor de 

uitvoering van deze werkzaamheden. De gemeenten Katwijk en Gouda hebben daarbij het initiatief 

genomen om een motie voor te bereiden die zij in de voornoemde algemene ledenvergadering van de 

VNG willen inbrengen. De colleges van Gouda en Katwijk hebben met deze motie ingestemd. De tekst 

van de motie is vorig week aan de overige bestuursleden toegezonden. Inmiddels hebben ook een 

aantal andere gemeentelijke deelnemers toegezegd deze motie mee te gaan tekenen. De heer Visser 

vraagt naar het standpunt van de aanwezige bestuursleden in deze, voor zover dat nog niet bekend is. 

Aanwezig: Afwezig: 

E. de Vries, Bodegraven-Reeuwijk 

C.L. Visser, Katwijk (voorzitter) 

M. Bunnik, Gouda 

A. North, Leiden 

D. Binnendijk, Leiderdorp 

J. de Vries, Rijnland  

J. Verwoort, Velsen 

H. van der Elst, Voorschoten 

L. van Doeveren, Wassenaar 

P. Olthof, Zoeterwoude 

E.T.M. van Kesteren (directeur) 
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De heer Verwoort geeft aan dat de motie komende dinsdag in het college van Velsen wordt behandeld 

waarbij een positief advies is bijgesloten. Verder deelt hij mee dat hij de motie zal delen in de app 

groep van VVD wethouders. De heer North daarentegen geeft aan dat het college van de gemeente 

Leiden de motie niet zal steunen, omdat zij ten gevolge daarvan financiële problemen verwachten. Ook 

de heer De Vries geeft aan dat, indien hij daarover op het VNG congres zijn stem zou kunnen 

uitbrengen, de motie niet zou steunen. Naar zijn mening heeft de uitvoering van de motie juist een 

hoger aantal bezwaarschiften tot gevolg, doordat bij een twee jaarlijkse waardering de waarde sprong 

juist een groter verschil maakt dan bij een jaarlijkse waardering. 

Aangegeven wordt dat de motie vandaag op het congres van de Landelijke Vereniging Lokale 

Belastingen zal worden gedeeld met het verzoek deze massaal te steunen. 

De heer North vraagt in hoeverre het mogelijk is om een vergadering van het algemeen bestuur van 

een gemeenschappelijke regeling als bestuurslid digitaal bij te wonen in plaats van fysiek aanwezig te 

zijn. Verzocht wordt om dit nader uit te zoeken, daarbij zal tevens worden bezien of in deze 

bestuursvergaderingen bij volmacht een stem mag worden uitgebracht. 

Besluitvormend 

3.   AB vergadering 11 april 2024 

De heer de Vries wil met betrekking tot de gesignaleerde toekomstige onrechtmatigheid van het 

contract ICT-infrastructuur (onder punt 3 Jaarrekening 2023, op blz. 2) in het verslag de volgende 

toevoeging laten opnemen: “Uitgaande van de huidig verwachte uitputting qua uitgaven onder het 

contract is er mogelijk in 2027 sprake van onrechtmatigheid van uitgaven onder dit contract.” 

Het algemeen bestuur: 

• Stelt het verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van 11 april, met toevoeging 

van de zin “Uitgaande van de huidig verwachte uitputting qua uitgaven onder het contract is er 

mogelijk in 2027 sprake van onrechtmatigheid van uitgaven onder dit contract.” onder punt 3 

Jaarrekening 2023, op blz. 2, vast en stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast. 

Ten aanzien van de actiepuntenlijst; 

Actiepunt 1: Inzage in verband tussen tariefstijging OZB en aantal WOZ-bezwaren. 

Mevrouw Van Kesteren geeft aan dat er geen significant verband is gevonden tussen een tariefstijging 
van de OZB en een toename van het aantal bezwaren tegen de WOZ-waarde. De hausse aan 
bezwaarschriften in 2023 kan dit overigens beïnvloed hebben. 

Actiepunt 5: Toesturen onderzoeksopdracht marktverkenning. 

Zie onder punt 6. 

Actiepunt 7: Opstellen notitie strategisch personeelsbeleid. 

Mevrouw Van Kesteren geeft aan dat zij de uitvoering van dit agendapunt graag wil uitstellen tot er 

meer duidelijkheid is verkregen over de toekomst van de lokale heffingen en er een nadere keuze is 

gemaakt over en uitvoering wordt gegeven aan een toekomstig te voeren bedrijfsstrategie.  

De heer De Vries geeft aan dat hij toch graag ziet dat er, dan op basis van de huidige situatie/inzichten, 

een document wordt opgesteld waarin het strategisch personeelsbeleid wordt beschreven. De heer 
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Visser verzoekt mevrouw Van Kesteren om hiertoe een notitie op te stellen voor het najaar. Deze zal 

besproken worden in de vergadering van het dagelijks bestuur van 24 oktober.  

Nb. deze notie mag pas aan het algemeen bestuur worden voorgelegd na een positief advies 

van de ondernemingsraad. 

 

4. Aanpassing ISAE normenkader 2024 

De heer Visser geeft aan dat hij nog een aantal aanvullingen van de concerncontroller heeft gekregen 

met de vraag of deze nog in het nu voorliggende normenkader kunnen worden meegenomen. 

Mevrouw Van Kesteren geeft aan dat het normenkader op 7 mei aan de deelnemers is toegezonden en 

dat er op 13 mei een digitaal overleg is geweest met van de deelnemers  aanwezige 

regiefunctionarissen, concerncontrollers en/of accountants. Daar is een toelichting gegeven op het 

normenkader. Van de zijde van de aanwezigen zijn hierop geen wijzigingen doorgevoerd. Zij geeft aan 

dat eventueel kleine aanpassingen nog in het najaar zouden kunnen worden doorgevoerd in het 

normenkader. Gaat het echter om grotere wijzigingen in het normenkader, dan kan dat pas weer in 

2025. 

Het algemeen bestuur: 

• Neemt kennis van het advies ‘Evaluatie beheersingsraamwerk ISAE mei 2024’ en stemt in met 

de voorgelegde aanpassingen in het beheersingsraamwerk ISAE 2024.   

 

5. Aanpassing bijlage bij gemeenschappelijk regeling BSGR 

De heer Vroonland merkt op dat in het aan het bestuur voorgelegde besluit, alhoewel dat wel blijkt uit 

de inhoud van het advies, het artikel nummer ontbreekt. Dit betreft artikel 6 van de tekst van de 

gemeenschappelijke regeling, welk artikel nummer moet worden toegevoegd in het door het bestuur te 

nemen besluit. 

Het algemeen bestuur: 

• Neemt kennis van de aangepaste bijlage als bedoeld in artikel 6, tweede lid van de 

gemeenschappelijk regeling en stelt deze vast.  

 

6. Strategie 

In  de aan de bestuursleden toegezonden mail van 17 mei is een concept voorstel bijgesloten voor het 

uitbrengen van een offerte voor het uitvoeren van een onderzoeksopdracht met betrekking tot 

samenwerkingsmogelijkheden. 

De heer Oudendijk heeft via de mail enige aanvullingen op de geformuleerde onderzoeksopdracht 

aangegeven. Hiervan hebben de bestuursleden kennis genomen. 

Tegelijkertijd is er zeer recent een ambtelijk verzoek ontvangen vanuit twee gemeenten om een offerte 

uit te brengen voor het overnemen van de heffing en invordering van hun belastingen. Het bestuur 

geeft aan dat zij dat verzoek eerst in overweging willen nemen nadat zij daartoe een officieel verzoek 

hebben gekregen van het college van burgenmeester en wethouders van die gemeenten. Mevrouw 
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Van Kesteren geeft aan dat zij met de contactpersoon vanuit de gemeenten hierover contact zal 

opnemen. 

 

Het algemeen bestuur stemt, onder voorbehoud van enige kleine tekstuele aanvullingen, in met de 

geformuleerde onderzoeksopdracht en het verzoek om bij de genoemde partijen voor de uitvoering van 

de opdracht een offerte uit te vragen. De keuze voor de uitvoering door één van deze partijen laat het 

algemeen bestuur over aan het dagelijks bestuur. 

Mevrouw Van Kesteren zal daartoe een ingelaste korte vergadering met het dagelijks bestuur plannen 

in de tweede week van juli. 

 

7. Rondvraag 

De heer De Vries vraagt in hoeverre vergaderingen van het algemeen bestuur van de BSGR openbaar 

zijn. Mevrouw Van Kesteren geeft aan dat deze vergaderingen openbaar zijn en dat de vergaderingen 

van het algemeen bestuur ook op de website van de BSGR worden aangekondigd. 

 

8. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de heer Visser om ca. 11.55 uur de vergadering.     

           =  =  = = =  

 

Het verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van 30 mei 2024 is ongewijzigd vastgesteld 

in de vergadering van het algemeen bestuur van 5 september 2024. 

 

De directeur,          de voorzitter, 

 

 

Mevrouw drs. E.T.M. van Kesteren    de heer ir. C.L. Visser 


